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Przysucha przystąpi

do Lokalnej Grupy Rybackiej
Decyzję o przystąpieniu Gminy

Przysucha do Lokalnej Grupy Ry-
backiej podjęli radni Rady Gminy
i Miasta podczas ostatniej sesji ra-
dy.

Lokalna Grupa Rybacka powsta-
ła w celu umożliwienia skorzysta-
nia przez osoby zajmujące się cho-
wem i hodowlą ryb z pomocy unij-
nej. Pomoc ta skierowana jest do

już działających przedsiębiorców,
jak i tych osób, podmiotów gos-
podarczych czy samorządów, które
są zainteresowane rozpoczęciem
i rozwojem produkcji ryb.

- Uzyskaną pomoc w postaci śro-
dków finansowych z UE przezna-
czyłbym na podniesienie standardu
świadczonych usług, unowocześ-
nienie bazy gastronomicznej i hote-

lowej - powiedział nam Andrzej
Furmańczyk przedsiębiorca, czło-
nek Lokalnej Grupy Rybackiej. -
Takie działanie pozwoli mi na pod-
niesienie atrakcyjności prowadzo-
nego przeze mnie gospodarstwa -
dodał.

Burmistrz Gminy i Miasta Przy-
sucha Tadeusz Tomasik widzi moż-
liwość pozyskania środków finan-
sowych na rozwój gminy z kolej-
nego źródła. Sam jest już członkiem
Lokalnej Grupy Rybackiej. Podczas
sesji Rady Gminy i Miasta odbytej
18 lutego wnioskował o przystąpie-
nie do LGR Gminy Przysucha. Ra-
dni podjęli w tej sprawie uchwałę.

Andrzej Furmańczyk członek Lo-
kalnej Grupy Rybackiej

Sto dni do matury
czyli bal nad bale

Tegoroczni maturzyści dwóch

przysuskich szkół średnich bawili

się na tradycyjnych balach stu-

dniówkowych. W szampańskiej

zabawie towarzyszyli im nauczy-

ciele, rodzice i zaproszeni goście.

228 maturzystów z dziewięciu

klas trzecich Zespołu Szkół Nr

1 im. Jana Pawła II oraz 150 matu-

rzystów z sześciu klas Zespołu

Szkół Nr 2 im. Ludwika Skowyry

bawiło się w styczniu na balach

studniówkowych. Wieloletniej

tradycji stało się zadość, za-

brzmiały dźwięki poloneza, lamp-

ką szampana wzniesiono toast za

udaną maturę, po czym tańczono

do białego rana. Elegancja ciem-

nych garniturów, białych koszul,

krawatów i muszek, piękne krea-

cje pań, setki kolorowych balo-

nów, dźwięki znanych przebojów,

stoły zastawione pysznościami

i doskonałe humory - to na zawsze

niezapomniane wspomnienie za-

baw studniówkowych.

,,Bo coś takiego w szaleństwach

jest młodości, wśród lotu, wichru,

skrzydeł szumu, co jest mądrzejsze

od mądrości i rozumniejsze od ro-

zumu.

Leopold Staff

23 stycznia 2010 r. w Prywatnym

Liceum Ogólnokształcącym w Ma-
riówce odbył się Bal studniówkowy

poprzedzający na 100 dni egzamin

maturalny. Uroczystość rozpoczęto

Eucharystią w kaplicy sąsiadujące-
go ze szkołą Domu Generalnego
Zgromadzenia Sióstr Służek Naj-

świętszej Maryi Panny Niepokala-

nej. Liturgię słowa i oprawę muzy-
czną przygotowała młodzież. Dal-

sza część przebiegała w auli szkol-
nej. Oficjalnie rozpoczęła ją Pani

dyrektor Agata Wyrodek:

„[…] Życzę, mądrego i odpowie-
dzialnego wchodzenia w dorosłe

i samodzielne życie.
A na chwilę obecną życzę po

prostu udanej, niezapomnianej za-

bawy do „piania koguta”.

By tak było… poloneza czas już
zacząć!”

Grupa trzecioklasistów, w tym

roku licząca 25 osób, wraz z osoba-

mi towarzyszącymi oraz przedsta-
wicielami klas młodszych, bawiła

się prawdziwie do białego rana. Te-

goroczna zabawa w scenerii „mias-

to nocą”, pod spostrzegawczym
i twórczym okiem Pani Wodzirej,

zaowocowała radością w sercach

młodzieży, dumą zaś - w sercach

Rodziców.
Fotoreportaż z przysuskich stu-

dniówek na stronach 6 i 7.

Jest nowa świetlica
Już od prawie miesiąca służy

dzieciom i młodzieży. Nowa świet-

lica środowiskowa została oficjal-

nie otwarta 1 lutego br. w Zespole

Placówek Oświatowych w Przysu-

sze. To kolejne miejsce, w którym

najmłodsi mieszkańcy miasta i gmi-

ny mogą spędzać wolny czas.

Świetlica jest wyposażona w gry

planszowe, bilard, stół do tenisa

i stołowego hokeja. Są w niej stoli-

ki, krzesła i wiele miejsca do or-

ganizowania okolicznościowych

spotkań. Mieści się w budynku Ze-

społu Placówek Oświatowych na

Osiedlu w Przysusze. W czasie ferii

zimowych odwiedziło ją wiele dzie-

ci. Świetlica czynna jest w roku

szkolnym, w godzinach popołu-
dniowych, od 15 do 20. Tu, pod
opieką wychowawcy, dzieci mogą
skorzystać z gier i zabaw, a także

odrobić zadane lekcje.
W oficjalnym otwarciu świetlicy

uczestniczyli Burmistrz Gminy
i Miasta Przysucha Tadeusz Toma-
sik, przewodnicząca Rady Gminy
i Miasta Krystyna Bielawska, pra-
cownicy szkoły oraz dzieci z Osied-
la - liczna grupa pierwszych użyt-

kowników placówki. Po wspólnym

symbolicznym przecięciu wstęgi
rozgrywki tenisa stołowego zainau-
gurował Burmistrz Tadeusz Toma-
sik. Życzył jednocześnie świetlico-
wym bywalcom, aby wolny czas
spędzali tu przyjemnie, by korzys-
tali z tego miejsca odpoczywając,
uczestnicząc w zabawach, grach, by
zawierali tu nowe przyjaźnie i aby
świetlica stała się dla nich miejs-
cem, w którym chętnie będą prze-
bywać.

Moment przecięcia wstęgi. Ostatnie decydujące cięcie wykonali przyszli
bywalcy świetlicy Burmistrz Tadeusz Tomasik zainaugurował zagraniem z forhendu
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Bez strat i z planami na przyszłość
Rozmawiamy z Krzysztofem Sasalem prezesem Przedsiębiorstwa
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Przysusze

Panie prezesie PGKiM w Przy-
susze zakończyło ubiegły rok satys-
fakcjonującymi wynikami. W pod-
sumowaniu finansowym roku
2009, w rubryce: "straty" widnieje
"zero". To chyba powód do zado-
wolenia?

- Na pewno tak, choć przecież nic

nie przychodzi samo. Był to rok dla

wszystkich pracowników firmy bar-

dzo pracowity. Przypomnę, że

PGKiM pracuje przede wszystkim na

rzecz gminy i miasta Przysucha i ma

za zadanie zaspakajanie potrzeby

mieszkańców. Dodam, że nie jest

łatwym świadczenie usług o moż-

liwie jak najwyższej jakości przy

jednoczesnym utrzymywaniu w mia-

rę niskich cen tych usług. Ale stara-

my się. Jesteśmy coraz bardziej eks-

pansywni w zdobywaniu zamówień

na prace nie będące bezpośrednio

w zakresie obowiązków, ale przyno-

szące dodatkowe wpływy do kasy

firmy. Przykładem mogą być wygra-

ne przetargi na następujące roboty:

- budowa świetlicy w Janikowie

na zamówienie Gminy i Miasta Przy-

sucha.

- budowa kanalizacji sanitarnej

w Skrzyńsku i Lipnie na zamówienie

Gminy i Miasta Przysucha,

- budowa kanalizacji do Zakładów

RUP Ceramika i ZPC Klinkier -

Przysucha na zamówienie w⁄w,

- budowa świetlicy wiejskiej

w Wymysłowie na zamówienie

Urzędu Gminy Borkowice.

Zarobione w ten sposób pieniądze

pozwalają na dofinansowanie deficy-

towych działalności tak by działal-

ność firmy się bilansowała.

W zakresie działalności przed-
siębiorstwa znajdują się, można
tak chyba powiedzieć, strategiczne
obszary życia gminy i miasta?

- Są to rzeczywiście bardzo ważne

obszary pracy, bo dotyczą ciepłowni-

ctwa, gospodarki wodnej i kanaliza-

cji oraz gospodarki oczyszczania

miasta. W każdej z tych dziedzin jest

już bardzo dużo zrobione, ale też

każda z nich wymaga zainteresowa-

nia na bieżąco. Utrzymujemy trzy

kotłownie, z których jedna, przy ul.

Chopina została już zmodernizowa-

na. Poprzez między innymi dobór

odpowiednich parametrów dla tej

kotłowni osiągnęliśmy spore oszczę-

dności zużycia węgla. Drugą z kotło-

wni, przy ul. Hubala czeka moder-

nizacja w tym roku. Dokonaliśmy

oceny jej stanu technicznego, w wy-

niku której, przed kolejnym sezonem

grzewczym, przystąpimy do remontu

wymiennikowni ciepłej wody użyt-

kowej. Co do trzeciej kotłowni, tej

przy ul. Radomskiej, to nie ma na

dziś konieczności przeprowadzania
tam remontów czy modernizacji,

chcemy jedynie zniwelować zbyt du-

że dymienie z komina. Problem po-

winien zniknąć po wymianie filtrów

na nowe.

Z planów inwestycyjnych
PGKiM wynika, że zamierzacie
państwo rozpocząć remont sieci
przesyłowej energii cieplnej…

- Tak i to jest zadanie z tych

pierwszoplanowych. Dzięki otrzy-

manej pomocy z Urzędu Gminy

i Miasta zamierzamy przystąpić jesz-

cze w tym roku, do częściowego

remontu sieci przesyłowej w obsza-

rze osiedla Południe. Wychodzimy

naprzeciw potrzebom mieszkańców

spółdzielni mieszkaniowej, którzy

korzystają z naszej sieci. Wyremon-

towana sieć pozwoli na uzyskanie

oszczędności w kosztach przesyłane-

go ciepła. Na razie, dopóki Spół-

dzielnia Mieszkaniowa nie dociepli

budynków na osiedlu, te oszczędno-

ści mogą nie być jeszcze odczuwalne

przez mieszkańców. Natomiast ja ży-

czyłbym sobie, aby udało nam się

zatrzymać wzrost cen za ciepło i cie-

pła wodę, niezależnie od rosnącej

ceny opału. Temu służyć będą wyko-

nywane i zaplanowane remonty -

mam bowiem świadomość wysokiej

ceny za podgrzanie ciepłej wody.

Wynika ona wprawdzie z rachunku

ekonomicznego na który wpływ ma

mała ilość odbiorców przy stałych

kosztach obsługi i rosnących cenach

opału. Dlatego też uważam za konie-

czne wykonanie w⁄w prac tak by

ograniczyć do minimum straty na

przesyle ciepła do budynków.

Jednocześnie pragnę poinformo-

wać zainteresowanych, że Burmistrz

GiM w celu wyeliminowania dodat-

kowych kosztów zarządu i administ-

racji ponoszonych przez PGKiM Sp.

z o.o. na walnym Zebraniu Spółdzie-

lni Mieszkaniowej w miesiącu czer-

wcu ubiegłego roku, zaproponował

przekazanie kotłowni w Zarząd

Spółdzielni, co nie uzyskalo aproba-

ty władz tejże Spółdzielni.

Jakie zatem są plany inwestycyj-
ne w kolejnym obszarze działalno-
ści przedsiębiorstwa, w gospodarce
wodnej?

- Tu dużo było już zrobione zanim

objąłem kierowanie firmą, na przy-

kład stacja uzdatniania wody w Smo-

gorzowie, modernizacja stacji

w Skrzyńsku i Jakubowie. Widzę

tam potrzebę zadbania o otoczenie

obiektów. Natomiast są sieci, które

trzeba modernizować poprzez wy-

mianę rur. Zmniejszy to poziom za-

żelazienia wody. W zakresie planów

wymiany sieci jesteśmy w stałej

współpracy z władzami gminy i mia-
sta. Nasze plany dostosowujemy do
planów inwestycyjnych gminy. Przy-

kładem takiego współdziałania jest
miejska inwestycja pn. "Przebudowa

Placu Kolberga". Na dzień dzisiejszy
porozumieliśmy się z wszystkimi

użytkownikami sieci wodociągowej,
której przyłącza dotyczą lokali przy
Placu Kolberga. Zanim na plac we-

jdzie wykonawca wyłoniony przez
miasto, my wymienimy sieć wodo-

ciągową wraz z przyłączami.
Kolejny przykład to około 1 km

sieci łączącej Skrzyńsko ze Smogo-
rzowem, aby mieć alternatywę zasi-
lania Smogorzowa i dalszej nitki

w kierunku Beźnika. Na ten rok za-
kładam wymianę około 500 m sieci

w miejscach najbardziej awaryjnych.
Mamy też w najbliższych planach

modernizację oczyszczalni ścieków.
Technologie w tym zakresie wzbo-

gacają się w nowe rozwiązania bar-
dzo szybko, co zobowiązuje nas do
systematycznego unowocześniania

procesu oczyszczania ścieków. Na
ten cel będziemy zabiegać o środki

unijne. Przystępujemy też do pod-
pisywania umów z użytkownikami

przydomowych oczyszczalni ście-
ków, to nie będą wysokie opłaty, ale
oferujemy pełny serwis, od opróż-

niania, konserwacji po usuwanie
ewentualnych usterek.

Ponadto jesteśmy na etapie czysz-
czenia kanalizacji. Mamy już 4,5 km

sieci kanalizacyjnej wyczyszczonej.
To także jedno z ważniejszych za-

dań.
Przy tej okazji spytam: wiele

różności znajdują pracownicy czy-
szczący kanalizację?

- O tak. Czyszczenie przebiega

metodą ręczną. Tylko na odcinku
350 metrów wydobyto trzy wywro-

tki, jak to pani powiedziała, różno-
ści, a wśród nich na przykład buty,
ubrania, metalowe pręty, cegły itp.

Panie prezesie, analizy prowa-
dzone przez PGKiM sygnalizują
pewne niepokojące zjawisko w za-
kresie oczyszczania miasta…

- Ma pani na myśli dane, które
mówią, że ilość naszych klientów

spada, a jednocześnie rośnie tonaż

wywożonych śmieci. Niestety, licz-
by i sterty śmieci w lasach mówią
same za siebie. Nie ma w mojej
ocenie ustawodawczych mechaniz-
mów jednoznacznie regulujących tę
kwestię i dlatego uważam, że winna
być ustawa wprowadzająca jednolity
podatek śmieciowy dla wszystkich
właścicieli nieruchomości, co wyeli-
minowałoby to zjawisko.

W świetle obowiązującego prawa
spółka, którą kieruję, zachęca swoich
kontrahentów, do selektywnej zbió-
rki odpadów dostarczając nieodpłat-
nie worki na odpady wyselekcjono-
wane i odbiera te odpady bez odpłat-
ności.

By poprawić wynik finansowy na
tej działalności spółka PGKiM ob-
sługuje w tym zakresie nie tylko
gminę Przysucha, ale również wy-
grała przetarg i obsługuje gminę Gie-
lniów.

Powrócę do pierwszej refleksji.
Przedsiębiorstwo zakończyło mi-
niony rok bez strat i dodatkowo
wzbogaciło się o potrzebny
sprzęt…

- Doposażyliśmy firmę kupując
dwa samochody ciężarowe, dwie ko-
parko - ładowarki, koparkę, trzy sa-
mochody dostawcze, śmieciarkę,
ciągnik i kilka innych urządzeń po-
trzebnych do pracy.

I na zakończenie jeszcze jedno
pytanie: o czym marzy prezes Sa-
sal?

- O budowie mieszkań na sprze-
daż. Miasto systematycznie przygo-
towuje działki pod budownictwo jed-
norodzinne, a mnie się marzy budy-
nek wielokondygnacyjny, z garaża-
mi, wybudowany na zasadach dewe-
loperskich. I nie jest to marzenie
nierealne, ponieważ już rozmawiamy
z władzami miasta na temat gruntów
pod takie budownictwo. Pomysł zys-
kał zainteresowanie burmistrza Przy-
suchy.

Dziękuję za rozmowę.
Rozmawiała Hanna Jacobi

Samorządowe Przedszkola Nr 1 i 3 w Przysusze

ogłaszają nabór dzieci
do Przedszkoli na rok szkolny 2010⁄2011.

Nabór będzie trwał od 01.03. 2010 do 31.03.2010r.
Szczegółowe informacje można uzyskać w placówkach
przedszkolnych oraz pod numerami telefonów 048 675 00
11 (Przedszkole nr 1), 048 675 36 60 (Przedszkole nr 3)
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Finaliści z PSP2
Dużym sukcesem mogą

pochwalić się uczniowie

klasy szóstej PSP nr

2 w Przysusze: Marta Pa-

kosz i Piotr Bomba.

W zmaganiach finałowych

konkursów przedmioto-

wych, które odbyły się

w Warszawie Marta Pakosz

zdobyła tytuł Finalisty

Konkursu Polonistycznego,

a Piotr Bomba tytuł Finalis-

ty Konkursu Przyrodnicze-

go. Marcie i Piotrowi ser-

decznie gratulujemy.

Gazyfikacja Przysuchy
Na wiosnę, po otrzymaniu pozwo-

lenia na budowę, rozpoczną się prace
związane z budową sieci gazowej

w Przysusze. Gazociąg o długości
około 2,5 km będzie realizowany
przez firmę KRI S.A, która będzie

również pełniła rolę dystrybutora tego
nośnika energii na terenie miasta.

Trasa gazociągu w pierwszej kolej-

ności będzie przebiegać z miejscowo-
ści Skrzyńsko i prowadzić ma od
stacji ragazyfikacji do miejscowości

Przysucha. Biegnąć będzie ulicami
Warszawską, Polną, Jana Pawła II
w kierunku ulicy Radomskiej. W dal-

szym etapie spółka KRI planuje wy-
budowanie gazociągów, za pomocą
których będzie dostarczać gaz ziemny

na osiedle Południe oraz do odbior-
ców zlokalizowanych w tej okolicy.
Rozwój sieci gazowej na terenie mia-

sta będzie ściśle uzależniony od zain-
teresowania mieszkańców posiadają-

cych domy i mieszkania przy po-
szczególnych ulicach Przysuchy.

Przyłączenie odbiorcy indywidual-

nego lub instytucjonalnego do sieci
gazowej wiąże się z następującymi
działaniami ze strony właściciela

obiektu ⁄ budynku :
- należy złożyć wniosek o okreś-

lenie warunków przyłączenia do sieci

gazowej. Jeżeli jest możliwe przyłą-
czenie obiektu do sieci gazowej to
ubiegający się klient otrzyma warunki

przyłączeniowe potwierdzające m.
in., że jest techniczna możliwość re-
alizacji niniejszego przyłączenia,

- kontakt z projektantem instalacji
wewnętrznej - sprawdzenie budynku
pod względem możliwości wykona-

nia instalacji wewnętrznej oraz wyko-
nanie projektu. Niezbędne są następu-
jące dokumenty: wstępna opinia kom-

iniarska, projekt wewnętrznej instala-
cji gazowej, pozwolenie na budowę.

- podpisanie umowy o przyłączenie
do sieci gazowej z KRI S.A. (należy
dostarczyć mapę zasadniczą lub inną

wraz z wypisem z ewidencji gruntów
lub wyciągiem z księgi wieczystej lub
akt notarialny)

Po wykonaniu instalacji wewnętrz-
nej przed podłączeniem klienta i za-
montowaniem licznika gazowego wy-

magane będą następujące dokumenty:
kserokopia opinii kominiarskiej po-
wykonawczej, oświadczenie kierow-

nika budowy oraz protokół próby
szczelności wewnętrznej instalacji ga-
zowej.

Obecnie na terenie miasta firma
KRI S.A. prowadzi działania dotyczą-
ce zebrania informacji od mieszkań-

ców w zakresie zainteresowania ga-
zyfikacją. Bezpośrednio ankiety te
zbiera pracownik techniczny Włodzi-

mierz Kłak, który w dalszej kolejno-
ści będzie zajmował się również zbie-

raniem od zainteresowanych osób
wniosków o przyłączenie się do sieci
gazowej, a także podpisywaniem

umów z odbiorcami na terenie Przy-

suchy. Koszty przyłączenia budynku
do sieci gazowej dla mieszkańców

wynikają z taryfy, która wynika z ko-

lei z decyzji Urzędu Regulacji Ener-

getyki i dla klienta odbierającego gaz

w ilości do 10m3⁄h, czyli do celów

domowych wynosi 1490 zł ( długość
przyłącza do 15 m). Przydomowe

szafki gazowe naścienne lub wolno-

stojące są w gestii właścicieli posesji,

a ich koszt kształtuje się około 220 zł

do 420 zł.

Do wybudowania wewnętrznej in-
stalacji gazowej klient potrzebuje:

- wstępną opinię kominiarską - ok.

150 zł

- projekt wewnętrznej instalacji ga-

zowej - ok.450 zł

- pozwolenie na budowę.
Koszt wybudowania instalacji

u klienta jest zależny od długości

instalacji, trudności i ilości urządzeń

jakie trzeba zamontować u odbiorcy.

Ceny standardowych kotłów służą-

cych do produkcji ciepłej wody użyt-
kowej oraz ogrzewania pomieszczeń

rozpoczynają się od kwoty 2000 zł.

Warto przypomnieć, iż gaz ziemny

jest paliwem przyjaznym dla ludzi

i środowiska i daje wiele wymiernych

korzyści, na przykład:
Oszczędność - oszczędzamy czas

i pieniądze dzięki płaceniu za gaz nie

przed, a po jego zużyciu.

Wygoda - ogrzewanie, ciepła wo-

da, gotowanie i to wszystko bez wy-

noszenia popiołu, zamawiania paliwa,
przykrych zapachów, pyłu i brudu.

Ekologia - brak dymu z komina,

świeże powietrze dla każdego, spo-

kojne życie i brak zmartwień przy

regulacji kotła. Nie wymaga i nie

zanieczyszcza miejsca magazynowa-
nia paliwa.

Dostępność - gaz jest zawsze do-

stępny kiedy go potrzeba, nie trzeba

czekać na jego dostawę, aby ogrzać

budynek, dom, mieszkanie i ugoto-

wać posiłek. KRI SA jest przedsię-
biorstwem energetycznym dostarcza-

jącym klientom nowoczesne, komple-

ksowe i optymalne z punktu widzenia

użytkownika rozwiązania energetycz-

ne z wykorzystaniem gazu ziemnego

i LNG (skroplonego gazu ziemnego).
Spółka posiada koncesje na obrót,

dystrybucję i import paliwa gazowe-

go oraz skraplanie i regazyfikację ga-

zu ziemnego wydane przez Urząd

Regulacji Energetyki. Serdecznie za-

praszamy mieszkańców do kontaktu
z Biurem Obsługi Klienta.

Bezpłatny numer infolinii: 0 800

80 70 60 lub na numer telefonu 061

662 25 25, kontakt@kri.pl

KRI S.A. ul. Serdeczna 8, Wyso-

gotowo k. Poznania, 62-081 Prze-

źmierowo www.kri.pl

Gimnazjalistka laureatką
konkursu biologicznego
16 stycznia w Pałacu Kultury

i Nauki w Warszawie odbył się 3.

etap konkursu biologicznego dla

gimnazjalistów z województwa

mazowieckiego. Jedną z jego lau-

reatek została Hanna Dyk z Pub-

licznego Gimnazjum w Przysusze.

Do konkursu przygotowywała się

pod kierunkiem nauczycielki bio-

logii, Anny Raczkowskiej. Do fi-

nału zakwalifikowało się 79

uczniów. Hania zdobyła 92% pun-

któw. Dodajmy, że jest jedną

z najlepszych uczennic w szkole.

Brała udział w konkursach z za-

kresu przedmiotów humanistycz-

nych, w klasie drugiej zakwalifi-

kowała się do drugiego etapu kon-

kursu historycznego. Trenuje rów-

nież siatkówkę i koszykówkę.

Kolejny sukces
uczniów PSP 1

Zakończyła się tegoroczna edycja
konkursu polonistycznego, organi-
zowanego przez Mazowieckie Kura-
torium Oświaty. Uczniowie z PSP nr
1 w Przysusze po raz kolejny zdoby-
li tytuły finalistów. W tym roku
największy sukces osiągnęła uczen-

nica klasy VI
b Sandra Wo-
chniak, która
wśród uczest-
ników etapu
wojewódzkie-
go uzyskała
wynik najlep-
szy w powiecie
i drugi w rejo-
nie radomskim.
Bardzo dobrze
spisał się rów-
nież uczeń tej

samej klasy Bartosz Ziemniak.
W finale przysuscy uczniowie wy-
padli lepiej niż wielu ich rówieś-
ników z radomskich i warszawskich
szkół.

Przygotowywała ich nauczyciel-
ka Małgorzata Mandecka.
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Dzień Babci i Dziadka w PSP nr 1
Mimo mroźnej pogody i złych wa-

runków atmosferycznych 18 stycznia
do PSP nr 1 w Przysusze przybyło

wielu gości, by świętować wspólnie
Dzień Babci i Dziadka.

Uczniowie klasy III a pod opieką
wychowawczyni Grażyny Tomasik
i przy ogromnej współ-
pracy rodziców, przygo-

towali i zaprezentowali

"Jasełka" oraz insceniza-
cję pod tytułem " Babcie
i dziadkowie bywają ró-
żni".

Dzieci składały życze-

nia, wręczały samodziel-

nie wykonane prezenty,
wystawiły galerie portre-
tów. Następnie wraz

z rodzicami zorganizo-

wano uroczystą kolację. Babciom

i dziadkom przygrywała na dzwon-

kach klasowa orkiestra, śpiewał dzie-

cięcy chórek. Wysłuchano kolęd, by-

ły rozmowy i wspomnienia. Niektó-

rzy wspominali odległe czasy spę-

dzone w naszej szkole. Padało wiele

miłych słów uznania, podziękowania

za zaproszenie i wspólnie spędzony

czas w przyjemnej karnawałowej at-

mosferze. Dziadkowie byli zadowo-

leni, czuli się docenieni i zauważeni

przez wnuków. Spotkanie przebiega-

ło w atmosferze pełnej ciepła i ser-

deczności. Za trud i pracę

włożoną w przygotowa-

nie przedstawień, ucznio-

wie zostali obdarowani

słodkim upominkiem

i nagrodzeni wielokrotny-

mi, gromkimi brawami.

Uczniowie PSP1 w in-
scenizacji dla babć
i dziadków.

Otoczmy ich szacunkiem i miłością

Wieczór Seniora
w PSP w Skrzyńsku

O babciach myśli się zawsze czu-
le, zaś o dziadkach z dumą - powie-

działa Zofia Nawrocka, dyrektor PSP
w Skrzyńsku, witając licznie zebra-
nych uczestników uroczystości zwa-
nej Wieczorem Seniora.

„Nigdy nie będę potrafiła takich

naleśników zrobić, ani takiego ciasta
w misce zakręcić, ani swetra na dru-
tach wydziergać, ani serwetki pięk-
nym ściegiem wyszyć, ani porządku
takiego we wszystkim utrzymać, ani

tlu sposobów na różne rzeczy w ży-
ciu znaleźć, ani taką miłością się
dzielić; jak moja babcia potrafiła" -
przytoczyła wypowiedź pewnej wnu-
czki Zofia Nawrocka. Dla dziadków

zaś pani dyrektor zadedykowała inny
cytat: „Dzięki mojemu dziadkowi
znam historię II wojny światowej,
wiem, co to honor, godność, praco-
witość. Wystrugany przez mojego

dziadka wiatrak był najpiękniejszy
w klasie. Nikt tak nie śpiewa przy
goleniu, jak on. Dziadek zawsze
wszystko wiedział."

Tuż przed feriami, w niedzielne

popołudnie 31 stycznia szkoła
w Skrzyńsku tętniła radością. Wiele
wypowiedzianych i wyśpiewanych
tego dnia życzeń skierowanych było
nie tylko do babć i dziadków

uczniów szkoły, ale również do
wszystkich seniorów mieszkających
w okolicznych wsiach, świętujących
wspólnie swój wieczór. Uczniowie
uczynili wszystko, by zaprosić rów-

nież swoich, często samotnie miesz-
kających sąsiadów i umożliwić im
dotarcie do szkoły. Od dłuższego
czasu przygotowywali się do tego
ważnego w kalendarzu placówki wy-

darzenia. Pod okiem nauczycielek
Teresy Jankuniec i Alicji Jacewicz
uczyli się piosenek i recytacji. Urzą-
dzili też na sali gimnastycznej pięk-
nie udekorowaną widownię. Przygo-

towaniem słodkiego poczęstunku za-

jęli się rodzice.
Ten uroczysty wieczór świętowali

wraz z seniorami radni Marek Kilia-

nek, Andrzej Cichawa i Marian Ko-

zieł. Nie zabrakło również przedsta-

wicieli władz wiejskich w osobach

sołtysów. Przybyli również emeryto-

wani nauczyciele, grono pedagogicz-

ne i pracownicy szkoły oraz rodzice.

Atmosfera spotkania była niezwy-

kle serdeczna i uroczysta. Piękne

życzenia złożył babciom i dziadkom

radny Marek Kilianek. Czynił to, jak

dodał, zarówno w imieniu własnym

jak również władz samorządowych.

Z waznych przyczyn nie mógł uczes-

tniczyć w uroczystości Burmistrz

Gminy i Miasta Tadeusz Tomasik. -

Pan Burmistrz zapewnił nas jednak,

że jak co roku, ciepło myśli o za-

cnych seniorach i życzył nam miłego

świętowania - powiedziała Zofia Na-

wrocka.

- Zamiast kwiatka dołączam do

życzeń od Burmistrza Tadeusza To-

masika czekoladę, gdyż słodyczy ni-

gdy dosyć - żartował Marek Kilia-

nek, częstując wszystkich słodycza-

mi.

Serdeczne życzenia złożyli senio-

rom również w imieniu rodziców

uczniów Rafał Kacperski i Ewa
Wrzesień. Rada Rodziców ufundo-

wała gościom słodki poczęstunek. -
Zawsze możemy liczyć na naszych

rodziców - powiedziała z dumą Zofia
Nawrocka. - Współorganizują z nami

wszystkie uroczystości.

Jakby na przekór zimie, na ko-

niec uroczystości, w rytm gorących

melodii zatańczył szkolny zespół

tańca nowoczesnego "Modern Dan-

ce". Instruktorkami tańca są: Mał-

gorzata Radomska i Joanna Piet-

rasik. Wszyscy uczestnicy wieczo-
ru zaproszeni zostali do wspólnego

zdjęcia.

- Dlaczego taka uroczystość?

Każda szkoła funkcjonuje w okreś-

lonej społeczności i ma swoją toż-

samość - mówi dyrektor Zofia Na-

wrocka. - Nasza szkoła jest tu i te-
raz. Stąd wielorakość relacji z sze-

roko rozumianym środowiskiem,
którego szkoła jest niemal central-

nym ogniwem. Bądźmy otwarci na
świat, ale orientujmy też edukację

ku wartościom wiejskim, których

źródłem jest rodzina wielopokole-

niowa, wspólnota lokalna, gospo-

darstwo rolne i domowe, tradycje

i problemy środowiska wiejskiego,

wartości przekazywane z pokolenia

na pokolenie, a wśród nich szacu-

nek dla starszych. Zawsze chylić

będę czoła przed spracowanymi rę-

kami naszych Babć i Dziadków -

dodaje Zofia Nawrocka.

Wspólne pamiątkowe zdjęcie

Występ zespołu tańca nowoczesnego „Modern Dance”
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Bal u Królowej Zimy
Radość, zabawa i taniec, towarzy-

szyły dzieciom podczas przedszkol-
nego balu karnawałowego w Samo-
rządowym Przedszkolu Nr 1 w Przy-
susze.

W kolorowej, zimowej scenerii,
wszystkich przybyłych do „pałacu”
Królowej Zimy witał Wodzirej, któ-
ry dzwoneczkiem ogłosił rozpoczę-
cie zabawy i przy dźwiękach dziecię-
cych przebojów, zaprosił do prezen-
tacji karnawałowych strojów. Wśród
nich dominowały kostiumy ulubio-
nych postaci z bajek. W bajkowe
postaci wcielił się również personel
przedszkola.

Na balu dzieci prezentowały swo-
je umiejętności taneczne w tańcu

z balonami, z uśmiechem na twa-
rzach zjadały cytrynę, tańczyły na
gazetach i jak na prawdziwy bal
przystało, wybrano Króla i Królową
Balu. Również rodzice bawili się
świetnie, prezentując wiele posiada-
nych umiejętności. Zatańczyli na
przykład z przytupem oberka, z so-
kolim okiem nawlekali igłę, aby póź-
niej przebić nią zaczarowany balo-
nik.

Wielką niespodzianką dla najmło-
dszych była bajka p.t. „Czerwony
Kapturek”, którą w trakcie balu wy-
stawił personel przedszkola, wciela-
jąc się w rolę babci, wnuczki, mamy,
wilka, leśniczego, strumyka i stracha
na wróble.

Zabawa zakończyła się słodkim
poczęstunkiem. Nad całością impre-
zy czuwała Magda Wełpa, która

przygotowała całość uroczystości
i jako Wodzirej, również ja prowa-
dziła. Ewa Górnik

Po szalonej sannie było miło ogrzać się przy ognisku

Kuligiem zakończyli karnawał
- „Miło szaleć, kiedy czas ku

temu…” - Tak mogą powiedzieć

uczniowie klasy VI b PSP nr

1 w Przysusze, którzy wraz ze swo-

ją wychowawczynią Małgorzatą

Mandecką tegoroczny karnawał

zakończyli tradycyjnym kuligiem.

Zima w pełni, śniegu mamy

w bród, więc wszyscy bawili się

znakomicie i, co najważniejsze -

bezpiecznie. Wystarczyło ciepłe

ubranie, odpowiednie sanki i dobry

humor. Nie zabrakło oczywiście

szalonych zabaw na śniegu, ognis-

ka i wspólnego pieczenia kiełba-

sek.

Tego typu spotkania nie tylko pro-

mują zdrowy sposób spędzania wol-

nego czasu, ale również integrują

uczniów oraz ich rodziców. - W kla-

sie VI b to już tradycja, że rodzice

bardzo chętnie włączają się w or-

ganizowanie imprez - mówi wycho-

wawczyni. - Jestem im za to bardzo

wdzięczna. W czasie kuligu nad bez-

pieczeństwem dzieci czuwały ma-

my: Magdalena Kozieł, Renata Gaj-

da oraz Anna Włodarczyk.

Kopciuszek
w Ruskim Brodzie

Jak co roku w Publicznej Szkole Podstawowej, w Ruskim Brodzie,

w ostatnich dniach stycznia zorganizowano zabawę choinkową. Bal trady-
cyjnie rozpoczęto spektaklem teatralnym w wykonaniu uczniów. W tym

roku była to inscenizacja "Kopciuszka".

Następnie w pięknej, tropikalnej scenerii, przygotowanej przez uczniów
i nauczycieli odbył się bal karnawałowy. Do wspólnej zabawy zaproszeni
zostali wszyscy ucznio-

wie wraz z rodzicami.

Uczniowie bawili się
świetnie przy dźwię-
kach najnowszych

i tych trochę starszych

przebojów dyskoteko-
wych, o które zadbali

koledzy i koleżanki
z klasy VI. Aby nie bra-

kowało sił do tańca,
uczestnicy zabawy po-

silali się wspaniałym
poczęstunkiem przygo-

towanym przez rodzi-
ców.

Powiatowa Miejsko-Gminna Biblioteka
Publiczna w Przysusze ogłasza konkurs

„LIBROS LEGE” 2010
- nagrodą dla 5 laureatów jest wyjazd do Chicago,

finansowany przez organizatora konkursu
Za miesiąc startuje 3 edycja polsko-

amerykańskiego konkursu głośnego czyta-

nia! Uroczysta inauguracja Libros Lege

2010 odbędzie się w Warszawie w siedzi-

bie Biblioteki Publicznej m.st Warszawy-

Biblioteki Głównej Województwa Mazo-

wieckiego przy Koszykowej w czwartek

4 marca, o godz. 17-tej, w 264 urodziny

Kazimierza Pułaskiego. Zapraszam Państ-

wa serdecznie w imieniu dyrektora Biblio-

teki Publicznej m.st Warszawy - dr. Mi-

chała Strąka na to wspaniałe wydarzenie.

Konkurs "Libros Lege" rozgrywany

jest równolegle na Mazowszu, w War-

szawie, w Cook County i Chicago (IL)

Wspólną misją Konkursu jest rozwój

czytelnictwa oraz wzajemne propagowa-

nie kultury - polskiej w USA i amerykańs-

kiej w Polsce.

Celem konkursu rozgrywanego w Pol-

sce jest pogłębianie znajomości języka

angielskiego oraz rozbudzanie zaintereso-

wania literaturą amerykańską i anglojęzy-

czną. Polscy uczestnicy konkursu czytają

literaturę amerykańską w oryginalnej wer-

sji językowej. Amerykańscy uczestnicy

czytają literaturę polską w przekładzie na

język angielski.

„4 marca 2010 r. - inauguracja LL2010

- w 264 urodzin Kazimierz Pułaskiego,

„I Etap - do 4 maja 2010 r. - biblioteki

powiatowe i dzielnicowe Warszawy,

„II Etap/Finał - sobota 15 maja 2010

Biblioteka Publiczna m.st. Warszawy, ul.

Koszykowa 26/28

Szczegółowe informacje o konkursie

będą umieszczone w regulaminie. Wszyst-

kie pozycje literatury amerykańskiej III

edycji Libros Lege 2010 dostępne w Po-

wiatowej Miejsko-Gminnej Bibliotece Pu-

blicznej w Przysusze.

Kronika LL2008 i 2009 dostępna jest

na

http://www.koszykowa.pl/biblioteka/co

ntent/blogcategory/95/316/

oraz www.msib.pl
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Rozmawiamy ze Zbigniewem Augustyniakiem, p.o. dyrektora Przysuskiej Służby Komunalnej

Podsumujmy miniony rok
- Panie dyrektorze przypomnij-

my zadania, jakie stoją przez

Przysuska Służbą Komunalną.

- Przysuska Służba Komunalna

została utworzona do wykonywania

usług remontowo-konserwacyj-

nych, związanych z utrzymaniem

szkół i przedszkoli oraz innych

obiektów gminnych. Prowadzimy

remonty dróg, zajmujemy się utrzy-

maniem czystości w mieście i gmi-

nie, całokształtem spraw związa-

nych z wynajmowaniem lokali soc-

jalnych, sprawujemy też nadzór nad

Ochotniczymi Strażami Pożarnymi.

- Wynika z tego, że zakres dzia-

łania PSK jest bardzo duży. Ja-

kiego rodzaju prace zostały wyko-

nane w ubiegłym roku?

- Ogólnie mówiąc były to drobne

naprawy, bieżąca konserwacja i za-

dania większe, o charakterze re-

montowym. Wśród prac o charak-

terze bieżącym wykonaliśmy na

przykład liczne wycinki krzaków

z poboczy dróg, uzupełniliśmy

w wielu miejscowościach na terenie

gminy znaki ostrzegawcze i tablice

z nazwami miejscowości wzdłuż

ciągów komunikacyjnych, dokona-

liśmy naprawy barierek na mostach,

także wiele remontów dróg i chod-

ników z malowaniem pasów dla

pieszych oraz osi jezdni. Nie sposób

tu wymienić wszystkie tego typu

zadania, więc posłużę się kilkoma

przykładami. I tak wykonaliśmy

między innymi betonowy funda-

ment pod przystanek PKS Młyny

wraz z montażem przystanku, wyre-

montowaliśmy dwa przepusty na

drodze polnej w Wistce, przepust

na drodze za budynkiem OSP

w Skrzyńsku, wpust wody powierz-

chniowej i remont wlotu przy prze-

puście, przy ul. Targowej w Przysu-

sze, wykonaliśmy miejsce parkin-

gowe dla osób niepełnosprawnych

przy PSP nr 1 w Przysusze, wyre-

montowaliśmy drogi gminne mate-

riałem kamiennym w miejscowoś-

ciach Jakubów, Janików i Zbożen-

na, uzupełniliśmy barierki na wia-

dukcie w Smogorzowie, zakupiliś-

my i dostarczyliśmy żużel na drogi

gminne polne w Krajowie, Beźniku,

Glińcu, Janikowie, Skrzyńsku

i Zbożennie. Zajmowaliśmy się pie-

lęgnacją terenów zielonych, wyko-

naliśmy też tabliczki i krzyże na

mogiłach żołnierzy na cmentarzu

w Przysusze oraz wyremontowaliś-

my kapliczkę w miejscowości Dę-

biny (Podłąki).

W ramach zadań bieżących za-

jmowaliśmy się też remontem

oświetlenia ulicznego na terenie

gminy, gdzie na przykład wymienili-

śmy oświetlenie w Ruskim Brodzie

i wykonaliśmy nową linię w miejs-

cowości Jakubów.

- PSK wykonało też wiele re-

montów w budynkach gminnych.

Proszę przypomnieć najważniej-

sze.

- Były to na przykład prace w bu-

dynku Domu Kultury w Przysusze,

gdzie wykonaliśmy remont podpiw-

niczenia, demontaż boazerii, wyko-

naliśmy instalację elektrycznej, uło-

żyliśmy płytki podłogowe, pomalo-

waliśmy klatkę schodową. Wiele

prac remontowych wykonaliśmy

w pomieszczeniach i otoczeniu

świetlic wiejskich. I tak w Zbożen-

nie wykonaliśmy boisko do siatkó-

wki, w Glińcu remont dachu, mon-

taż piecyka oraz boisko do siatkó-

wki, w Smogorzowie umalowaliś-

my łazienkę, natomiast w Krajowie

wykonaliśmy łazienkę z wyposaże-

niem, instalację elektryczną, ogro-

dzenie, malowanie linii boiska

i montaż bramek z siatkami oporo-

wymi, w Wistce pokrycie dachu

budynku, wymianę instalacji elekt-

rycznej, malowanie pomieszczeń.

Ponadto zrobiliśmy chodnik

z płyt od budynku na trybuny na

stadionie w Przysusze, wykonaliś-

my tam podest z zadaszeniem, za-

jmowaliśmy się konserwacją płyty

boiska. W przedszkolu nr 1 w Przy-

susze wykonaliśmy bramę wjazdo-

wą, piaskownicę oraz malowanie

sali dla dzieci, kuchni i korytarza.

Jeśli chodzi o szkoły, to na przy-

kład w PSP nr 2 w Przysusze zrobi-

liśmy remont furtek ogrodzenia pla-

cu zabaw, zamontowaliśmy barierki

przed szkołą, od strony jezdni oraz

bramki do piłki ręcznej. Wykonaliś-

my remont ogrodzenia i szereg prac

elektrycznych, hydraulicznych, sto-

larskich. W PSP w Ruskim Brodzie

wykonaliśmy malowanie łazienki,

remont drzwi, roboty hydrauliczne,

porządkowe na parkingu przed

szkołą, malowanie pomieszczeń

stołówki i roboty elektryczne.

W PSP nr 1 w Przysusze było wy-

konanie podestów w kuchni, malo-

wanie generalne pomieszczeń ku-

chennych oraz korytarzy i sal lek-

cyjnych, remont parapetu przy sali

gimnastycznej oraz remont łazien-

ki. W PSP w Skrzyńsku wykonaliś-

my demontaż okien z zamurowa-

niem, remont siatek oporowych,

prace elektryczne, hydrauliczne,

położyliśmy kostkę brukową, po-

szerzyliśmy wjazd i wykonaliśmy

chodnik.

- Czy jest wśród zadań, wyko-

nanych przez PSK w minionym

roku takie, które uważa pan za

szczególnie ważne?

- Tak. Na pewno do takich zadań

zaliczam remont pomieszczeń na

piętrze budynku po szkole w Dębi-

nach, zaadoptowanego na mieszka-

nia. Powstało tam w minionym roku

kolejnych siedem lokali socjalnych.

Przypomnę, że w latach 2007-2008

Przysuska Służba Komunalna wy-

dała na ten cel ponad 80 tys. zł,

w wyniku czego uzyskano pierwsze

6 mieszkań na parterze oraz wyre-

montowano 13 piwnic. Natomiast

w 2009 roku Gmina Przysucha

przeznaczyła ponad 150 tys. zło-

tych na remonty i bieżące utrzyma-

nie lokali socjalnych. To jeszcze

więcej niż w latach poprzednich.

W budynku, w Dębinach zamiesz-

kało ogółem 13 rodzin. Większość

prac takich jak uzupełnienie tyn-

ków, wylewki betonowe, montaż

instalacji elektrycznej w mieszka-

niach, wykonanie i wyposażenie ła-

zienek w termy elektryczne, brodzi-

ki, umywalki, w-c, baterie łazien-

kowe, położenie gumolitu w pomie-

szczeniach, zainstalowanie drzwi

przeciwpożarowych wewnętrznych,

wykonaliśmy we własnym zakresie.

Dodam, że Gmina posiada obec-

nie 15 budynków z 69 lokalami

socjalnymi, które zamieszkuje po-

nad 250 osób. W mieście jest to 48

lokali, pozostałe znajdują się

w Skrzyńsku, Smogorzowie, Glińcu

i Dębinach. Ponadto PSK zarządza

na terenie Przysuchy sześcioma bu-

dynkami z mieszkaniami komunal-

nymi, w których zamieszkują 52

osoby.

- Ile osób zatrudniała PSK

w minionym roku?

- Przysuska Służba Komunalna

zatrudniała w 2009 roku 8 osób na

etatach, ponadto 30 osób w ramach

prac interwencyjnych, 7 w ramach

przygotowania do zawodu, 8 na sta-

żu, w tym 3 osoby na stażu dla

dorosłych.

- Dziękujemy za rozmowę.
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Turnieje sportowe Zima 2010
Turniej tenisa sto-
łowego

1 lutego w Publicznej
Szkole Podstawowej nr

2 odbył się turniej tenisa
stołowego. W turnieju
uczestniczyło 10 chłop-
ców i 4 dziewczynki ze
szkół podstawowych.

Końcowa klasyfikacja:
Dziewczęta: Magdalena

Nowicka, Katarzyna Ja-
sińska, Natalia Płuciennik

Chłopcy: Bartłomiej

Włodarczyk, Arkadiusz
Ciesielski, Sebastian Mosionek

Turniej mini siatkówki

3 lutego w Publicznej Szkole
Podstawowej nr 2 odbył się turniej
mini siatkówki. Do turnieju zgłosiły
się dwie drużyny dziewcząt i jedna
drużyna chłopców ze szkół podsta-

wowych. Turniej rozgrywany był
na zasadzie każdy z każdym do
2 wygranych setów.

I miejsce w turnieju zajęła druży-

na chłopców, występująca w skła-
dzie:

Bartłomiej Włodarczyk, Karol
Kietliński, Bartosz Olak, Marcin
Bińkowski.

II miejsce zajęły dziewczęta: Ma-
ria Dyk, Katarzyna Nocoń, Ola Rej-
mer, Magda Kołsut, Natalia Płu-
ciennik.

III miejsce drużyna w składzie:
Magda Nowicka, Malwina Karbow-
nik, Gabrysia Tomaszewska, Wik-
toria Benderz.

Turnieje halowej

piłki nożnej

4 lutego odbył się w Publicznej
Szkole Podstawowej nr 1 w Przysu-
sze turniej halowej piłki nożnej dla

szkół podstawowych, w którym
wzięły udział trzy drużyny: "UKS
1", "Ziomy" i "Torpeda".

Zwycięzcą turnieju został zespół

"UKS 1", który wygrał wszystkie
mecze, grając w składzie:

Daniel Konieczny, Dawid Biele-
cki, Dominik Socha, Filip Kowal-
ski, Emil Młodawski.

II miejsce zajęła drużyna "Zio-
my" z jednym zwycięstwem, grają-
ca w składzie: Jan Matynia, Michał
Pałgan, Błażej Kozłowski, Sebas-

tian Mosionek, Patryk Łyżwa.
"Torpeda" jednak nie odpaliła

i zajęła trzecie miejsce w turnieju,
z zerowym dorobkiem punktowym,
występując w składzie: Kamil Brze-

ziński, Kamil Żak, Bartek Kopania,
Jacek Lewandowski, Szymon Ko-
walski

Natomiast 8 lutego w tej samej

sali sportowej odbył się turniej ha-

lowej piłki nożnej dla gimnazjum.

W turnieju uczestniczyło 12 drużyn

pięcioosobowych z terenu gminy

Przysucha i okolicy. Turniej roz-

grywany był systemem pucharo-

wym. Po rozegraniu wszystkich

meczów kolejność przedstawia się

następująco:

GKS Goździków, Actimel, Pato-

log i Smogorzów.

Turnieje piłki ręcznej

W dniach 2 i 9 lutego w Pub-

licznej Szkole Podstawowej nr

1 w Przysusze odbyły się turnieje

piłki ręcznej dla uczniów szkół

podstawowych.

W pierw-

szym turnieju

uczniowie ry-

w a l i z o w a l i

w dwóch gru-

pach wieko-

wych, oddziel-

nie klasy III

i IV -VI, nato-

miast w dru-

gim, w rozgry-

wkach udział

wzięli uczniowie klas starszych.

Turnieje cieszyły się bardzo du-

żym zainteresowaniem rodziców,

szczególnie najmłodszych zawo-

dników. Gorąco dopingowali

swoich milusińskich. Nie brako-

wało wielkich emocji, zaciśnię-

tych kciuków i oczywiście braw.

Rywalizacja przebiegała w miłej

i sportowej atmosferze.

Turniej szachowy
W ramach ferii "Zima 2010" w dniu 09.02.2010r. odbył

się turniej szachowy, w którym wzięło udział 6 osób. Przy
stołach spotkały się trzy pokolenia szachistów. Najmłodsi
Kuba Tomczyk i Adrian Chmurzyński po rozegraniu kilku
partii zakończyli udział, natomiast pozostali zawodnicy
rywalizowali w turnieju każdy z każdym. Po rozegraniu
wszystkich spotkań okazało się, że trzech zawodników ma
jednakową liczbę punktów. Po dogrywce ostateczna kolej-
ność uczestników turnieju wygląda następująco: Adam
Sygnowski, Jakub Gajda, Edward Pawlik, Tomasz Chylak.

Za udział w turnieju szachiści otrzymali z rąk dyrektora
Domu Kultury pamiątkowe dyplomy oraz drobne gadżety.

Turniej oldboyów
W dniu 13.02.2010r. w sali sportowej PSP nr 1 w Przysusze odbył się turniej piłki siatkowej oldboyów o puchar

Burmistrza Gminy i Miasta Przysucha. Pierwsze miejsce z kompletem punktów zajęła drużyna "Resetu"

występująca w składzie: Andrzej Bobrowski, Artur Tomaszewski, Roman Nocoń, Adam Antoniak, Andrzej

Fedorczyk, Piotr Marszałek i Mieczysław Ślęzak. Drugie miejsce zajęła drużyna "Oświaty" w składzie: Stanisław

Wiaderek, Adam Pałgan, Szczepan Jaszczura, Zbigniew Raczkowski, Adam Adamczyk, Stanisław Kądziela

i Waldemar Bucki. Trzecie miejsce zajęła natomiast

drużyna "Osar-Pierrot" w składzie: Grzegorz Kobył-

ka, Marian Marasek, Szymon Materek, Tadeusz Ko-

łodziejczyk, Sławomir Mathauser i Mirosław Pilip-

czuk. Dwójka sędziów Leszek Wamil i Marian Biela-

wski sprawnie przeprowadziła cały turniej.

Na zakończenie turnieju w imieniu Burmistrza

Gminy i Miasta Przysucha pamiątkowe statuetki i dy-

plomy wręczył Sekretarz Gminy i Miasta Stanisław

Wiaderek.
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Walentynki z muzyką

Koncert dla zakochanych i nie tylko
14 lutego przysuszanie mieli dos-

konałą okazję, by zakorzenione już

w polskiej tradycji Walentynki spę-

dzić, bawiąc się na koncercie w Domu

Kultury. Dla zakochanych, dla samot-

nych i wszystkich zwolenników dob-

rej zabawy w dniu św. Walentego

zagrali, zaśpiewali i ubarwili koncert

piękną poezją: lokalna grupa hip-

hop'owa, Grupa Teatralna, zespoły

Hot Boy's i De Lowers.

Koncert rozpoczął się od hip hopo-

wych "bitów" w wykonaniu lokalnej

grupy hip-hop'owej. Był ich to drugi

występ, po którym było widać, że na

scenie czują się co raz pewniej. Na-

stępnie zaprezentowała się Grupa Te-

atralna, która przedstawiła trzy wier-

sze. Martyna Karwacka recytowała

"W Weronie" C.K Norwida, Eliza

Książek "Świt" Marii Czapskiej,

a Izabela Kamińska wiersz Krystyny

Angielskiej " Jestem". Następnie na
scenie pojawił się zespół Hot Boy's,
a na koniec wystąpił zespół De Lo-
wers. Oba zespoły zagrały znane
utwory we własnych aranżacjach,
czym idealnie wpasowały się w tema-
tykę dnia zakochanych. Publiczność
dopisała, atmosfera również. Niejedno
serce tego dnia zabiło mocniej.

Trudna zima
Obfite opady śniegu, wcześniej bar-

dzo niskie temperatury powodują, że

tegoroczna zima jest wyjątkowo cięż-

ka dla wszystkich.

- Planowany budżet w 2010 roku na

zimowe utrzymanie dróg, chodników,

placów parkingowych wynosi 40 tysię-

cy złotych - informuje Zbigniew Augu-

styniak p.o. dyrektor Przysuskiej Służby

Komunalnej. Dodaje, że koszty zimo-

wego utrzymania dróg tylko w styczniu

br. wyniosły już 30 tysięcy złotych.

W miesiącu styczniu pracowały

przy odśnieżaniu ulic i dróg gminnych

dwa samochody pozyskane przez OSP

Smogorzów i Skrzyńsko, wyposażone

w pługi do odśnieżania. Teren miasta

obsługiwał ciągnik MPZ-320A, włas-

ność PSK. W czasie dużych opadów

śniegu do akcji włączano kolejnych

5 jednostek sprzętowych tj. koparko-

ładowarki, by ciągi komunikacyjne

były przejezdne. Ważniejsze ulice

oraz parkingi były odśnieżane w go-

dzinach nocnych. PSK odstąpiło od

wywozu śniegu z miasta ze względu
na duże koszty, śnieg z ulic został

złożony na pryzmach w miejscach,
gdzie nie powodował utrudnień w ru-

chu miejskim. Mimo dużych opadów
przejezdność wszystkich dróg została

zachowana, dojazdy autobusów szkol-
nych miały odśnieżone drogi, nie było

zgłoszeń dyrektorów szkół o jakich-
kolwiek spóźnieniach i utrudnieniach

w komunikacji.

Ogółem na terenie gminy Przysu-

cha jest 72 km dróg gminnych prze-
znaczonych do odśnieżania, w tym

około 20 km dróg i ulic oraz 52 km
dróg poza terenem miejskim. Sypanie

ulic mieszanką piaskowo - solną wy-

konuje PGKiM Przysucha, które wy-
grało przetarg na tę usługę. Ważniej-

sze skrzyżowania, podjazdy, przejaz-
dy kolejowe zabezpieczone są przed

gołoledzią. Na terenie miasta rozsta-

wione są skrzynie z piaskiem, z któ-

rych mogą korzystać mieszkańcy.
PSK Przysucha apeluje do miesz-

kańców gminy o wyrozumiałość
w przypadku ewentualnych utrudnień

w ruchu pieszym i samochodowym.

Ferie bez nudy
Wyjazdy na basen, kulig, zajęcia

plastyczne, muzyczne i sportowe wy-

pełniły odpoczywającym od nauki

uczniom minione ferie zimowe. Dzie-

ci i młodzież z miasta i terenu gminy

licznie uczestniczyły w zajęciach,

w Domu Kultury w Przysusze oraz

swoich szkołach.

Tradycyjnie już program imprez na

czas ferii zimowych przygotował

przysuski Dom Kultury wspólnie

z Publicznym Gimnazjum i szkołami

podstawowymi w Przysusze, Ruskim

Brodzie i Skrzyńsku. Codziennie

w godzinach od 9 do późnego popołu-

dnia w szkołach odbywały się turnieje

sportowo - rekreacyjne, w tym piłki

nożnej halowej, bilardu czy tenisa sto-
łowego. W Domu Kultury chętni
uczestniczyli w zajęciach muzycz-
nych i plastycznych. Sympatycy rocka
mieli okazję pokibicować miejsco-
wym zespołom podczas prób, a ama-
torzy pędzla rozwijać swoje plastycz-
ne talenty. Powstała dzięki temu po-
kaźna ilość rysunków i obrazków,
zdobiących dziś ściany pracowni plas-

tycznej. Nie brakowało też kinoma-
nów na specjalnie zorganizowanych
w Domu Kultury porankach filmo-

wych. Wyjątkowym zainteresowa-
niem cieszyły się wyjazdy na basen do
Opoczna sfinansowane przez gminę.
Sądzimy, że każdy w czasie ferii zna-
lazł coś dla siebie, by miło spędzić
czas i odpocząć przed powrotem do
szkoły. Fotoreportaż z ferii str. 12




